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Dotyczy: Odpowiedzi na apel Mera Lwowa Andrija Sadowego. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W związku z toczącą się na Ukrainie wojną miasto Lwów stało się swoistym centrum logistycznym 

w zakresie przyjęcia uchodźców z terenów walk, transportu uchodźców do Polski oraz rozdzielania 

dostarczanej pomocy humanitarnej jak i wielu innych działań. 

Przyjęcie tak dużej ilości niespodziewanych obowiązków powoduje dla miasta Lwowa i jego służb 

znaczące utrudnienia. Jednym z takich przykładów była konieczność udostępnienia dużej części 

swojego taboru autobusowego na wschodnią część kraju. Stąd też w niedawnym apelu do polskich 

samorządowców Mer Lwowa Andrij Sadowy prosił o możliwe udostępnienie autobusów.  

W odpowiedzi na wspomniany apel władze Katowic, Sosnowca oraz Tychów przygotowały wspólny 

transport autobusów, dodatkowo też wypełniając je pomocą humanitarną. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) Czy do kierownictwa miasta były kierowane zapytania w sprawie możliwego udziału we 

wspomnianym przedsięwzięciu np. w ramach Metropolii? 

2) Czy gliwicki PKM posiada możliwość udostępnienia przynajmniej 1 autobusu (np. z taboru 

przeznaczonego na sprzedaż?) 

3) Czy była bądź jest rozważana odpowiedź kierownictwa miasta na apel mera Lwowa w opisanej 

sprawie?   

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


